

ՀԱՅԿԱԿԱՆ ՍՍՀ ԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐԻ ԱԿԱԴԵՄԻԱ
ՀԱՅԱՍՏԱՆԻ ԿԵՆՍԱՐԱՆԱԿԱՆ ՀԱՆԴԵՍ

Էմենդիկ է 1946 թ.

Հրատարակվում է տարեկան 12 անգամ

Հատոր XXXVI, № 10

Երևան

Հոկտեմբեր, 1983 թ.

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Փորձառական

Ներածական Լ. Ս., Հակոբյան Ժ. Ի. Կրեատիվիզմի և արդիացիության մե- խանիզմը: I.	809
Մեյֆոնյան Մ. Մ., Առաքելյան Ա. Գ., Մխիթարյան Վ. Գ. Բջջի հակառակիչ պաշտպա- նության ֆերմենտների ակտիվությունը ակուստիկ ստրեսի պայմաններում	818
Փամալյան Ռ. Գ., Ռաստոմյան Մ. Ա. էթանոլամիտի արդիացիությունը սպիտակ առնետների լյարդի և մակերիկամների ադենիլատցիկազայի ակտիվության վրա	825
Մանուկյան Ռ. Ա., Սիմոնյան Ա. Ա. Հավերի լյարդի հյուսվածքի պլազմատիկ թաղանթ- ների ԱՏՔ-ազայի ակտիվությունը օնտոգենեզում	830
Ազարյան Ն. Հ., Սաֆեյան Վ. Ա. Տերերի լայն սպիկտրով բնորոշվող R906 պլազմիդի քարտեզագրումը	836
Աղաջանյան Ա. Մ., Նավասարդյան Ե. Մ. Ինքնաֆերտիլության ժառանգումը <i>Lycopersi-</i> <i>ccon-ի և L. hirsutum f. glabratum-ի</i> ինքնահամադրելի տեսակների հիբրիդներում	841
Խուրշուդյան Պ. Ա., Մովսեսյան Գ. Գ. Անտառի արդիացիությունը բարձր լեռնային Հայաս- տանի գյուղատնտեսական հանդակների արդյունավետության վրա	859
Մանակյան Վ. Ա. Նոր նյութեր Ջանգելուրի և Հայաստանի բրիոֆլորայի վերաբերյալ	859
Փալազյան Տ. Ն., Սնանյան Գ. Գ., Մելնիկյան Լ. Թ. Հայկական ՍՍՀ տանձենու ամառային սորտերի պտուղների որակական մի քանի ցուցանիշներ	863
Հառուրդյան Ս. Ա., Ավանեսովա Մ. Ա., Ասմանգուլյան Ա. Ա. Քլորֆենոքսիթաջախաթթվի ածանցային պարաֆենի կենսաբանական արդիացիության ուղղվածության մասին	868
Յալիլով-Խեմուրյան Ս. Մ. Նոթեր Հայկական ՍՍՀ ֆաունայի թերթաբրդիկավորների վե- րաբերյալ (Coleoptera, Scarabaeidae)	872
Տեր-Գրիգորյան Մ. Ա. Հայաստանում թաղիքավորների (Homoptera, Coccinea, Erio- coccidae) ֆաունայի մասին	876
Գրիգորյան Ջ. Ա., Պողոսյան Ս. Բ. Արարատյան հարթավայրի բնական ջրավազանների և լճակային տնտեսությունների ձկների պարագիտների համեմատական ֆաունիստա- կան անալիզը	884
Տերտերյան Ե. Ե. Առաջին կերակրման դերը մեկ օրական ձտերի հետսաղմնային կյանքի պայմաններին հարմարողականությունում	889

Համառոտ հաղորդումներ

Հառուրդյան Գ. Ա. Սզոցողների նոր տեսակներ Հայաստանի ֆաունայի համար	895
---	-----

Ռեֆերատներ

Մուսայելյան Մ. Ս., Ռեազովա Լ. Վ., Մանուշարյան Մ. Ա. Հայաստանի ֆլորայի որոշ բույսերում տանիդների պարունակության մասին: II	897
---	-----

«Հայաստանի կենսաբանական հանդես», 1983



АКАДЕМИЯ НАУК АРМЯНСКОЙ ССР БИОЛОГИЧЕСКИЙ ЖУРНАЛ АРМЕНИИ

Основан в 1946 году

Выходит 12 раз в год

Том XXXVI, № 10

ЕРЕВАН

Октябрь, 1983 г.

СО Д Е Р Ж А Н И Е

Экспериментальные

Нерсисова Л. С., Акопян Ж. И. Структура и механизм действия креатинкиназы. I	809
Мелконян М. М., Аракелян А. Г., Мхитарян В. Г. Активность ферментов антирадикальной защиты клетки в условиях акустического стресса	818
Камалян Р. К., Ростомян М. А. Действие этаноламина на активность аденилатциклазы печени и надпочечников белых крыс	825
Степанян Р. А., Симонян А. А. АТРазная активность плазматических мембран печеночной ткани кур в онтогенезе	830
Азарян Н. Г., Сакарян В. А. Картирование плазмиды R906, характеризующейся широким спектром хозяев	836
Агаджанян А. М., Навасардян Е. М. Наследование самофертильности у гибридов самосовместимых видов <i>Lycopersicon</i> с <i>L. hirsutum</i> f. <i>glabratum</i>	841
Хуришудян П. А., Мовсесян Г. Г. О воздействии лесонасаждений на продуктивность сельскохозяйственных высокогорий Армении	850
Манакян В. А. Новые материалы к бриофлоре Закавказья и Армении	859
Палазян Т. Н., Снапян Г. Г., Мелконян Л. Т. Некоторые показатели качества плодов летних сортов груши Армянской ССР	863
Арутюнян С. А., Авианесова М. А., Асмангулян А. А. О направленности биологического действия парафена — производного хлорфеноксипикриновой кислоты	863
Яблоков-Хизорян С. М. Заметки по пластинчатотелым фауны Армянской ССР (<i>Coleoptera</i> , <i>Scarabaeidae</i>)	872
Тер-Григорян М. А. К фауне войлочников (<i>Homoptera</i> , <i>Coccinea</i> , <i>Eriococcidae</i>) в Армении	876
Григорян Дж. А., Погосян С. Б. Сравнительный фаунистический анализ паразитов рыб естественных водоемов и прудовых хозяйств Араратской равнины	884
Тертерян Е. Е. О роли ночного кормления в адаптации суточного цыпленка к условиям постэмбриональной жизни	889

Краткие сообщения

Арутюнян Г. А. Новые для фауны Армении виды пилильщиков	895
---	-----

Рефераты

Мусаелян М. С., Ревазова Л. В., Манучарян М. А. О содержании таннидов в некоторых растениях флоры Армении. II.	897
--	-----

«Биологический журнал Армении», 1983

ACADEMY OF SCIENCES OF THE ARMENIAN SSR BIOLOGICAL JOURNAL OF ARMENIA

Founded in 1946

12 issues per year

Volume XXXVI, № 10

YEREVAN

October, 1983

C O N T E N T S

E x p e r i m e n t a l

<i>Nersesova L. S., Akopyan Zh. I.</i> Structure and Mechanism of Action of Creatine Kinase. I	809
<i>Melkonian M. M., Arakelian A. G., Mkhitarian V. G.</i> Activity of Enzymes of the Cell Antiradical Protection under Conditions of the Acoustic Stress	818
<i>Kamallan R. G., Rostomian M. A.</i> Ethanolamine Action on the White Rats Liver and Adrenals Adenylatcyclase Activity	825
<i>Asaryan N. H., Sakanyan V. A.</i> Mapping of Plasmid R906, Characterized by Broad Spectrum of Hosts	830
<i>Aghadjanian A. M., Navasardian E. M.</i> Inheritance of Self-Fertility in Hybrids of Self-Compatible Species of <i>Lycopersicon</i> with <i>L. hirsutum</i> f. <i>glabratum</i>	836
<i>Khurshudjan P. A., Movsesjan G. G.</i> On the Influence of the Forest Stands on the Productivity of Agricultural Fields of High-Mountainous Armenia	841
<i>Manakian V. A.</i> New Materials on the Bryoflora of Zangezur and Armenia	859
<i>Palasian F. N., Snapiian G. G., Melkonian L. T.</i> Some Quality Indices of Fruits of the Armenian SSR Pear Summer Sorts	863
<i>Harutyunian S. A., Avanesova M. A., Asmangultan A. A.</i> On the Biological Action of Chlorophenoxyacetic Acid Derivative Paraphen	868
<i>Yablokoff-Khnzorian S. M.</i> Notes on the Layer-Moustached of the Armenian SSR Fauna (<i>Coleoptera</i> , <i>Scarabaeidae</i>)	872
<i>Ter-Grigorian M. A.</i> To the Fauna of Felts (<i>Homoptera</i> , <i>Coccinea</i> , <i>Erlococcidae</i>) in Armenia	876
<i>Grigorian J. A., Pogosian S. B.</i> Comparative Faunistical Analysis of Fish Parasites of the Araratian Valley Natural Reservoirs and Pond Farms	884
<i>Terterian E. E.</i> On the Role of the First Feeding in the Adaptation of One-Day-Old Chicken to the Conditions of the Post-Embryonic Life	889

Short Communications

<i>Harutyunian G. A.</i> Species of Sawyers New for the Fauna of Armenia	895
--	-----

A b s t r a c t s

<i>Musaelian M. S., Revazova L. A., Manucharian M. A.</i> Content of Tannids in Some Plants of Armenian Flora. II	897
---	-----